
ZAPISNIK 

sa 6. radne sjednice Vijeća Mjesnog odbora Sveti Juraj održane u četvrtak, 26. siječnja 2023. u 18.00 

sati.  

 

Na sjednici su bili prisutni sljedeći članovi vijeća: Maja Glavaš, Marina Tomljanović, Hrvoje Bezjak, 

Goran Ažić, Katarina Međeral, Ante Turina i Gordana Samaržija. Na sjednicu je pozvana i Roberta 

Vrban Mujaković gradska vijećnica, ali je bila spriječena zbog bolesti.  

Predsjednica MO -a otvorila je 6. radnu sjednicu Vijeća Mjesnog odbora Sveti Juraj te predložila 

dnevni red:  

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika s 5. radne sjednice MO Sveti Juraj 

2. Izdvajanja za Sveti Juraj u gradskom proračunu za 2023. godinu  

3. Komunalna naknada i problem odvoza i odlaganja komunalnog otpada 

4. Uvid u projekt „Kalvarija“  

5. Česti nestanci električne energije 

6. Razno 

 

1. Usvajanje zapisnika s 5. radne sjednice MO Sveti Juraj 

Zapisnik sa 5. radne sjednice MO Sveti Juraj je jednoglasno prihvaćen. 

2. Izdvajanja za Sveti Juraj u gradskom proračunu za 2023. godinu 

Prema proračunu grada za 2023. godinu za igralište „Ćolka“ procijenjeni su troškovi u iznosu od cca. 

20.000,00 EUR, 366,00 EUR za krpanje udarnih rupa u Svetom Jurju, za asfaltiranje ceste u selu 

Dragičevići predviđena su sredstva od cca. 18.000,00 EUR te za biciklističku stazu Lukovo-Starigrad 

23.226,00 EUR. Ostali zahtjevi MO Sveti Juraj nisu uvršteni u proračun za 2023. godinu. 

3. Komunalna naknada i problem odvoza i odlaganja komunalnog otpada 

 

Predsjednica je kontaktirala pomoćnika direktora GKD-a Senj g. Tonija Žunića vezano za problem 

odvoza i odlaganja komunalnog otpada. Dogovoreno je da će tijekom 2. mjeseca biti organiziran zbor 

građana. 

4. Uvid u projekt „Kalvarija“ 

Raspravljalo se o projektu „Kalvarija“. Članovi su dobili na uvid projekt.  Projekt je izrađen 2020. 

godine. Član vijeća Goran Ažić je predstavio projekt, a sama procijenjena vrijednost projekta je 1 450 

000 KN odnosno cca. 200 000 EUR, a problem predstavlja financiranje istog jer u proračunu za 2023. 

godinu nisu vidljiva sredstva za realizaciju projekta.  

5. Česti nestanci električne energije 

Članovi su izrazili nezadovoljstvo vezano uz česte nestanke električne energije u mjestu. Nestanci su 

posebice učestali u Južnom naselju. Smatraju kako su učestali, dugi nestanci električne energije u 21. 



stoljeću nedopustivi. Jedan dio mještana nestankom električne energije gubi i mogućnost grijanja pa 

je problem time veći.  Svi su se članovi složili da se nešto mora pokrenuti po tome pitanju. 

 

6. Razno 

Članovi vijeća su raspravljali o organizaciji Mesopusta u Svetom Jurju. 

 

Sjednica je završila u 19:00 sati. 

ZAPISNIK SASTAVILA:  

Marina Tomljanović 

 

PREDSJEDNICA MJESNOG ODBORA SVETI JURAJ 

Maja Glavaš 


